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Jaarverslag bestuur NVVO 2023 

Het bestuur bestond uit J. Boom voorzitter, W. Prins penningmeester, K. van 

Wijngaarden PR & Communicatie, M. de Ruiter algemeen bestuurslid (tot april 2023). 

 

Algemeen 

Door gebrek aan tijd om in bestuurstaken te investeren heeft M. de Ruiter in gezamenlijk 

overleg besloten zijn bestuursfunctie neer te leggen. 

Het bestuur is 6 maal bijeengekomen: 3 reguliere vergaderingen, 2 maal ALV en een 

overleg met de TD Nevobo. 

In het overleg met H. Meppelink - TD Nevobo – is er gesproken over de rol en 

samenwerking met de NVVO. Duidelijk werd in dit gesprek dat de waarde van onze 

vereniging gezien werd in het licht van de clinics en de Volley Techno, maar dat de 

NEVOBO graag zou willen zien dat we de functie van belangenbehartiging van trainers 

zouden oppakken een soort vakbond. Het bestuur heeft aangegeven, dat we van mening 

zijn dat hier voldoende professionele organisaties voor zijn (o.a. bond voor werkers in de 

sport) en wij als vrijwilligersvereniging ons veel meer willen richten op de kwaliteit en 

deskundigheidsbevordering van de trainer. En van mening zijn dat elke Nevobo trainer lid 

zou moeten zijn van de NVVO.   

Thema’s bestuurlijk overleg 

Verder zijn volgende onderwerpen aan de orde geweest: 

- Kostenbesparing verzending Volley Techno 

- Daling ledenaantal waar houdt het bestaansrecht van de NVVO op. We zijn nu met 

het huidige aantal leden nog een financieel gezonde organisatie 

- Is de Belgische constructie van de Vlaamse Trainers School toepasbaar voor NVVO 

en Nevobo (zie bovenstaande) 

- Aanzet tot evaluatie document functioneren bestuursleden 

- Invulling en uitvoering van het verenigingslidmaatschap verduidelijken 

Verleden, heden en toekomst 

Zoals hierboven benoemd is de daling van het ledenaantal in samenhang met de 

toekomst van onze vereniging aan de orde geweest en zelfs intensief besproken. Daartoe 

hebben wij ons kader ook deelgenoot gemaakt van deze ontwikkelingen. 

De historie van de NVVO is er altijd een om trots op te zijn; het hoogst behaalde leden 

aantal was ooit 2.000, waarvan 400 uit België.  Inmiddels hebben wij flink moeten 

inboeten op het ledenaantal en komen wij nu nog net boven de 800 uit, helaas met een 

prognose van nog licht dalende.  Aanwas (lees jonge trainers) weegt niet op tegen 

trainers die, met respect, veelal vanwege hun leeftijd het trainersvak beëindigen. 

In het segment van de veranderende tijden zien we ook dat er veel wijzigt. Konden wij in 

het verre verleden bogen op coördinatoren in de regio met bijscholingen op regionaal 

niveau als de initiatiefnemer in een warme samenwerking van de Nederlandse Volleybal 

Bond (nevobo). 
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Onvergelijkbaar met de situatie nu (2020-2024). In het segment van trainen, bijscholen 

en clinics is er “een open markt” ontstaan, waarbij velen zich inzetten op regionaal dan 

wel verenigingsniveau kennis in te zetten voor de trainers op allerlei niveaus. Ondanks 

dat wij trachten het NVVO label daaraan te koppelen zijn wij slechts één van de 

inmiddels vele uitvoerende partijen. Onze centrale clinics qua deelname lopen minder 

goed. 

Het “moderne verenigingslid c.q. trainer” kijkt tegenwoordig veel meer “what is in it for 

me” anders dan een verbondenheid in de vorm van een lidmaatschap in samenhang met 

de doelstellingen van een vereniging. Voorts is de animo voor bestuurlijke functies 

zorgelijk te noemen. Daarin zijn we absoluut niet uniek.  

De inspanningen van technische commissie en de inzet van de deskundige redactie van 

Volley Techno ten spijt heeft het bestuur al enige malen intern gediscussieerd over het 

thema de continuïteit va onze vereniging. 

Daarbij dient in ogenschouw te worden genomen dat er ook veel inzet is gepleegd voor 

ledenwerving met tal van acties. Bestuurlijke vernieuwing is ook een thema. Wetgeving 

dwingt ons haast om daar passende oplossingen voor te vinden. Net als vele 

verenigingen kampen wij met de bereidheid van mensen om bestuurlijk actief te zijn, 

zeker voor een landelijke organisatie. De uiterst minieme belangstelling voor onze 

ledenvergaderingen weerspiegelt dit ook. Wij zijn er trots op dat onze commissies 

(VolleyTechno en Technisch) en de webmaster zich met het bestuur blijven inzetten voor 

de continuïteit van onze verenging. Waakzaamheid is en blijft geboden. 

 

Namens het bestuur van de NVVO 

 

 

J. Boom, voorzitter     H. Proost, secretaris 

 

 


